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طرح های ضربتی جمع آوری معتادان، چاره اصلی 
ساماندهی در محلات و مناطق حاشیه نشین نیست

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام مهم ترین چالش محلات در کشور را اعتیاد 
بر شــمرد و بر ضرورت اتخاذ رویکرد فعال، مســتمر و منسجم از سوی عوامل 
درمان و انتظامی بر ســاماندهی معتادان در محلات کشور تاکید کرد.به گزارش 
ایســنا، دکتر علی آقامحمدی عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام در دهمین 
نشســت طرح تحول محلات کشور که با حضور نمایندگان دستگاههای ذیربط 
در محل وزارت کشور برگزار شد با تاکید بر اینکه باید الگوی مستمر و فعال در 
محلات کشور در کنترل مواد مخدر پیاده سازی و اجرایی گردد، گفت: طرح های 
ضربتی در جمع آوری معتادان چاره کار اصلی در ساماندهی معتادان در محلات 
و مناطق حاشــیه نشین کشور نیست.وی با اظهار اینکه همواره باید تیم درمان، 
غربالگری و عوامل انتظامی در محلات کشــور آماده باشند، تصریح کرد: این تیم 
با رصد روزانه باید بتواند به محض مشاهده معتاد متجاهر نسبت به جمع آوری 
و ســاماندهی اش اقدام کند.آقامحمدی با بیان اینکه در شــرایط حاضر چنین 
الگویی در محلات کشــور دیده نمی شود، گفت: شاهد این هستیم که با افزایش 
تعداد معتــادان در یک محله و تبدیل آن به یک تهدیــد، اقدام به جمع آوری 
آنها آغاز می شــود که ضرورت دارد این الگو در کشــور تغییر یابد.عضو مجمع 
تشــخیص مصلحت نظام در بخش دیگری از صحبت هایش با تاکید بر اینکه به 
گواه آمار و مطالعات دانشگاهی نزدیک به ۵۰ درصد آسیب های اجتماعی از قبیل 
اعتیاد، فقر، طلاق و خشــونت های خانوادگی از ناحیه اعتیاد است، گفت: عطف 
به اهمیت این چالش در زندگی عمومی کشــور و مشخصا در محلات و مناطق 
حاشیه ای کشور باید نگاه و راهبردی ملی به مساله اعتیاد داشت و این مساله را 
فرابخشی و حاکمیتی ببینیم و همه دستگاهها در این راستا به ماموریت محوله 
شــان به درستی عمل کنند.بر اساس گزارش پایگاه اطلاع رسانی وزارت کشور، 
آقامحمــدی در پایان صحبت هایش گفت: در برنامه ریزی ها در محلات کشــور 
نباید صرف توجه به افراد معتاد  باشــد. باید ضمن کنترل و ســاماندهی جامعه 
معتادین در محلات کشــور رویکرد پیشگیرانه داشته باشیم و اجازه ندهیم افراد 
و گروههــای جدید که عموما از بخش جوانان و نوجوانان هســتند وارد چرخه 

اعتیاد شوند.

انتقال روزانه ١٠٠٠ بیمار توسط اورژانس در تهران
سرپرست سازمان اورژانس کشور از انتقال روزانه ٩۰۰ تا ١۰۰۰ بیمار و مصدوم 
توســط اورژانس تهــران خبر داد.دکتر پیمان صابریان در گفت و گو با ایســنا، 
درباره انجام واکسیناسیون از سوی نیروهای اورژانس اظهار کرد: باید برنامه ریزی 
جدیدی صورت گیرد، اما اورژانس تا زمانی که نیاز باشــد در امر واکسیناسیون 
فعال خواهد بود.وی در خصوص انتقال بیماران مبتلا به کرونا از ســوی اورژانس 
گفت: با توجه به اینکه همکاران من پیش از انتقال بیماران بررسی می کنند که 
چه کسی نیاز به انتقال دارد و چه کسی ندارد شرایط بهتری را در این خصوص 
داریم.به گفته صابریان، روزانه حدود ٩۰۰ تا ١۰۰۰ نفر را در تهران به بیمارستان 
منتقل می کنیم و تا کنون در خصوص تحت بیمارســتان مشکلی نداشتیم.وی 
گفت: در سیســتم بیمارســتان، فردی که خودش مراجعه می کند و فردی که 
توسط اورژانس منتقل می شود، قطعا متفاوت خواهد بود. انتقال توسط اورژانس 
یعنی حتما فوریتی وجود داشته که ما بر بالین بیمار رسیدیم و متوجه شدیم که 

فرد نیازمند انتقال به بیمارستان است. پس قطعا اورژانس در اولویت قرار دارد.

تزریق واکسن کرونا به ١٠ هزار امدادگر هلال احمر
رئیــس جمعیت هلال احمر از تزریق واکســن کرونا به ١۰ هــزار امدادگر این 
جمعیت خبر داد.کریم همتی در گفت وگو با ایســنا، درباره تزریق واکسن کرونا 
به امدادگران جمعیت هلال احمر گفت: روند واکســن امدادگران انجام شــد و 
امدادگران فعال در سراســر کشور با همکاری دانشــگاه های علوم پزشکی و در 
تهران نیز با همکاری دانشــگاه شهید بهشتی واکســینه شدند.وی درباره اینکه 
آیا تمام امدادگران، واکسن کرونا را دریافت کرده اند یا خیر؟ گفت: ممکن است 
در جایی و به صورت فردی تاخیر در واکســن وجود داشــته باشد که ما پیگیر 
این موارد هســتیم. اما به طور کلی ما ۶۰ هــزار امدادگر داریم که ١۰ هزار نفر 
آنها امدادگر فعال محســوب می شــوند و این ١۰ هزار نفر نیز واکســن دریافت 
کرده انــد.  رئیس جمعیت هلال احمر ادامه داد: واکسیناســیون برای پرســنل 
ســتادی جمعیت هلال احمر  هم در کل کشور انجام شده است.همتی با بیان 
اینکه وزارت بهداشت واکسیناسیون پرسنل را به خود جمعیت هلال احمر محول 
کرده اســت، گفت:  اگر در مواردی فردی جا مانده باشد ما این واکسن را تامین 
خواهیم کرد.امدادگران ســازمان امداد و نجات جمعیت از جمله افرادی هستند 
که در بحران ها و حوادث مختلف حضور فعالی داشــته و به سبب همین حضور 
نیز دارای ارتباط زیادی با مردم هســتند، از این رو هم بیشتر در معرض ابتلا به 
کرونا قرار دارند و هم در صورت ابتلا ممکن اســت افراد بیشتری را مبتلا کنند. 

بنابراین واکسیناسیون آنان امری ضروری محسوب می شود.

هوای تهران گرم تر می شود
روند تدریجی افزایش دما در اســتان تهران طی چهــار روز آینده دور از انتظار 
نیســت.به گزارش ایســنا،  براســاس اعلام اداره کل هواشناسی استان تهران و 
بررســی داده ها و نقشــه های پیش یابی هواشناســی، طی  چهار روز آینده روند 
تدریجــی افزایش دما در اســتان تهران، گاهی همراه با غبــار محلی و افزایش 
»ازن« سطحی در نواحی  پرتردد شهر تهران مورد انتظار است.افزایش تندی باد 
طی روز شرایط مناسب برای پراکندگی آلاینده ها را فراهم خواهد کرد، هرچند 
بــا حضور عوامل کافی جهت تولید آلاینــده »ازن«  افزایش غلظت این آلاینده 
در برخی مناطق به ویژه در ســاعات بعدازظهر باعث برقراری وضعیت نامطلوب 
کیفیت هوا می شود همچنین احتمال گسیل گرد و خاک از مناطق مستعد ناشی 
از وزش باد نسبتا شدید، کاهش کیفیت هوا را به دنبال خواهد داشت. حاکمیت 
جو ناپایدار تا شــامگاه همراه با وزش باد مؤثر سبب کاهش غلظت ذرات معلق و 
برقراری وضعیت قابل  قبول در بیشــتر مناطق خواهد شد.شرایط مساعد جوی 
تــا صبح امروز ادامه دارد، هرچند با افزایــش ترافیک صبحگاهی تا حدودی بر 
غلظت آلاینده ها افزوده خواهد شد و باعث کاهش کیفیت هوا در مناطق پرتردد 
می شود. افزایش تندی باد  طی روز پراکندگی آلاینده ها را تسهیل خواهد کرد، 
با این حال حضور عوامل کافی جهت تولید آلاینده ازن سبب افزایش غلظت این 
آلاینده  به ویژه در ســاعات بعدازظهر می شود و در برخی مناطق کاهش کیفیت 
هوا مورد انتظار اســت.با تداوم وزش باد مؤثر تا اواخر وقت امروز از غلظت ذرات 

معلق کاسته می شود و وضعیت قابل  قبول در بیشتر مناطق برقرار خواهد شد.

منطقه2 پایتخت در سوگ حسینی سیاهپوش شد
معاون خدمات شهری و محیط زیست منطقه 2 گفت: با آغاز ماه محرم همزمان 
با سیاهپوش کردن فضای شــهری ،پیام های مکتب عاشورا در قالب طرح های 
فرهنگــی با نصب بنر و کتیبه در معابــر و بزرگراه ها و میادین منطقه 2 اکران 
شد.به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه2، جعفر میرزایی با با بیان اینکه 
در آســتانه ماه محرم فضای شهر منطقه سیاه پوش شده است، افزود: با هدف 
هویت بخشی به فضاهای شهری، فضاآرایی متناسب با ایام محرم در قالب اهتزاز 
پرچم های مشــکی، اکران پیام های عاشورایی ،ریسه های مشکی انجام شد.وی 
بیان اینکه ماه های محرم و صفر فرصت مغتنمی برای درک جامع تری از فلسفه 
قیام اباعبدالله )ع( است، گفت: در همین راستا با نصب کتیبه ها و اکران پیام های 
فرهنگی با محتوای درس هایی از مکتب عاشورا، میادین، بزرگراه ها ومعابر منطقه 
2 مزین به پیام های عاشــورایی شد.وی همچنین به نصب المان های عاشورایی 
اشــاره کرد و افزود: همزمان با ایام سوگواری حســینی، رنگ المان های نوری 

میدان صنعت سبز می شود.

دوازدهمین محموله واکسن های وارداتی هلال احمر 
وارد کشور شد

دوازدهمین محموله واکسن کرونا، تهیه شده توسط جمعیت هلال احمر دیروز 
در فرودگاه امام خمینی )ره( به وزارت بهداشــت تحویل داده شــد.به گزارش 
ایســنا، قوسیان - دبیرکل جمعیت هلال احمر در این باره گفت: در این مرحله 
یک میلیون و ١١۰ هزار دُز واکســن به کشــور وارد شــد. بنابراین در مجموع 
تاکنون ١۳ میلیون و ۷۴۰ هزار دُز واکسن کرونا توسط ١۴ پرواز از سوی هلال 
احمر به کشــور منتقل شده است.روابط عمومی جمعیت هلال احمر اعلام کرد 
که آیت الله رئیسی در جلسه اخیر ستاد ملی مبارزه با کرونا خواستار تحول در 
کنترل این پاندمی شــده بود که جمعیت هلال احمر در راســتای جامه عمل 
پوشــاندن به این استراتژی در کمتر از سه روز، محموله بعدی واکسن کرونا را 

وارد کشور کرد.

اخبار کوتاه
از ژست خودکفایی تا کمبود سرم نمکی در پیک پنجم کرونا

وزارت بهداشت از تامین سرم هم عاجز است! 
یک منبع آگاه در سازمان غذا و دارو به »مردم سالاری آنلاین« گفت واردات سرم آغاز شده است

تلفات کرونا در ایران رکورد زد

542 قربانی و 39هزار مبتلا

شهردار منتخب تهران مطرح کرد

ایجاد قرارگاه اجتماعی برای زدودن چهره زشت شهر

رئیس سازمان مدارس و مراکز غیردولتی وزارت آموزش و پرورش:

شرط گذراندن پیش دبستانی برای ثبت نام کلاس اول تخلف است

درکارگروه مدیریت پسماند استان تهران تصویب شد

ضرب الاجل به سازمان اموال تملیکی غرب تهران برای امحای پسماندهای دپو شده  

گروه اجتماعی - محمد ســیاح: با شــدت گرفتن اوج 
پنجم کرونا و افزایش بیماران بســتری در بیمارســتان ها 
بحران های تازه تری گربیان کادر درمان و بیماران را گرفته 
اســت. در این میان کمبود ســرم نمکی که یکی از اقلام 
مورد نیاز برای ادامه روند درمان اســت باعث تعجب مردم 
و همچنین انتقادهای صریح از ناتوانی وزارت بهداشــت در 
مدیریت کرونا شده است و حالا اخباری از واردات سرم به 

گوش می رسد. 
در روزهای اخیر شــدت ابتلای مردم به کرونا دلتا افزایش 
یافتــه اســت و ویدئوهــای بســیاری از کادر درمــان در 
بیمارســتان ها درباره کمبود تخت، خستگی کادر درمان و 
کمبود تجهیزات در فضای مجازی منتشر شده که بسیاری 
از محتویــات این ویدئوها هم از ســوی مســئولان وزارت 

بهداشت مورد تایید قرار گرفته است.
یکی از این کمبودها که ظاهرا خنده دار، اما بســیار جدی 
اســت و در روند درمان بیماران کرونایی تاثیرگذار اســت، 
کمبود ســرم نمکی اســت! ســرم هایی که به گفته خود 
مســئولان وزارت بهداشــت تولید آنها کاری ندارد ولی در 
تامیــن آن عاجز مانده اند و در مقابــل بارها در بخش های 
خبری مختلف از تامین این نیاز مهم بیمارستان ها در اسرع 

وقت خبر داده اند!
در حال حاضر بسیاری از داروخانه ها نیز از نبود سرم گلایه 
دارند و می گویند که شــرکت های سرم ســازی در تولید و 
تامین آن عاجز مانــده و نمی توانند جوابگوی نیاز بیماران 
باشــند. این درحالی است که وزارت بهداشت مدعی است 
گام هــای بزرگی در خودکفایی اقــلام دارویی و تجهیزات 

بهداشتی و درمانی برداشته است!

قول هایی که به عمل نمی رسند!
اوج گیری بیماری کوویــد١٩ در ایران باعث کمبود تخت، 
دارو و سرم تزریقی شــده است که به گفته سازمان غذا و 
داروی ایران مشکل در خط تولید یک کارخانه این معضل 
را به وجود آورده اســت. در همین راستا فریبزر نواب، یک 
پزشک داروساز با انتشار توییتی خطاب به پزشکان نوشت: 
»همکاران پزشــک وضعیت ســرم های تزریقــی به قدری 
خراب است که نوع نمکی را فقط به بیمارستان ها می دهیم 
چون آمپول رمدســیویر را با نمکی باید زد، بقیه ســرم ها 
هم در حد یک کارتن ســهم داروخانه ها می شود؛ تا عادی 

شــدن وضعیت، در حد امکان سرم تجویز نکنید که باعث 
ســرگردانی بیمار می شــود.« این درحالی است که حیدر 
محمدی، مدیرکل امور دارو و مواد تحت کنترل ســازمان 
غــذا و دارو روز ١١ مرداد درباره گزارش های مردمی درباره 
کمبود ســرم تزریقی در کشــور به خبرگزاری ایسنا گفته 
بود: »یکی از سرم ســازان ما داشــت خطــوط تولیدش را 
اصلاح می کرد که قول داده انــد که تا پایان ماه خطوطش 
را برگرداند و ســایر سرم سازان هم قول داده اند که کمبود 
ســرم این تولیدکننده را جبران کنند و ان شاءالله مشکلی 

نداریم.«

اظهارات محمدی نشــان می دهد که هیچ برنامه مشخصی 
برای تولید و تامین سرم در کشور وجود ندارد؛ هیچ ذخیره 
دارویی هم برای این روزها دیده نشده که در شرایط حاضر 
که بستری روزانه فقط در تهران از مرز ١۰ هزار نفر گذشته 
اســت بتواند جوابگوی نیاز بیماران باشد! کشوری که دچار 
کمبود ســرم شود و بیمارســتان هایش پر باشند یعنی به 
بالاترین ســطح بحران در حوزه ســلامت رســیده است و 
چنین کشــوری باید فورا از صلیب ســرخ، سازمان جهانی 
بهداشــت و دیگر کشــورها درخواســت کمک عاجل کند 
ولی وزارت بهداشــت با توجه به سیاست های ضد سلامت 
عمومی ای که در پیش گرفته اســت نه تنها تاکنون چنین 

اقدامی نکرده است که برنامه ای هم در این راستا ندارد.
واردات سرم برای تامین کم کاری تولیدکنندگان

کیانوش جهانپور روز سه شــنبه ١2 مــرداد به خبرگزاری 
فارس گفته بود: »کاهش نســبی تولید پیش بینی شــده 
بــود و از مدتی قبل تمهیداتی برای خرید و واردات ســرم 
از کشورها انجام دادیم که متاســفانه با توجه به گرفتاری 
شــدید کشــور در همه گیری کوویــد-١٩، از صدور این 

محموله ها ممانعت شد.«
حالا اما براساس اعلام سازمان غذا و داروی ایران به »مردم 
سالاری آنلاین« برای تامین نیاز سرم بیمارستان ها در چند 
روز اخیر واردات ســرم آغاز شده است، اما اطلاعات دقیق 
از این واردات در دست نیســت و صرفا به گفته مسئولان 
روابط عمومی این ســازمان فعلا مشکل تا حدودی برطرف 
شده است. ضعف اطلاع رسانی سازمان غذا و دارو که وظیفه 
تامین نیازمندی های دارویی و تجهیزات پزشکی را برعهده 

گرفته، در این زمینه قابل تامل است.

بنابر اعلام روابط عمومی وزارت بهداشــت، طی 2۴ ساعت 
در کشــور متاســفانه ۵۴2 نفر به دلیل بیماری کرونا جان 
خود را از دســت دادند؛ این در حالیســت کــه بالاترین 
آمار فوتیهای روزانه کرونا در کشــورمان مربوط به ششــم 
اردیبهشت ماه امسال و با ۴٩۶ فوتی بوده است.به گزارش 
ایسنا و بنابر اعلام روابط عمومی وزارت بهداشت، همچنین 
در 2۴ ساعت تعداد موارد شناسایی شده کووید ١٩ نیز در 
کشور رکورد زده است. رکورد شکنی دوباره واکسیناسیون 
با تزریق بیش از ۵2۸ هزار دُز واکســن را نیز در یک شبانه 
روز شــاهد هســتیم.بنابر اعلام وزارت بهداشت، تا روز ١۷ 
مردادمــاه، ١2 میلیــون و ۵۸٩ هــزار و ۵۸۷ نفر دُز اول 
واکســن کرونا و ســه میلیون و ۷2 هزار و ۳۷١ نفر نیز دُز 
دوم را تزریق کرده اند و مجموع واکســن های تزریق شده 
در کشــور بــه ١۵ میلیون و ۶۶١ هزار و ٩۵۸ دُز رســید.
 افراد واجد شــرایط برای تزریق واکســن حتما در سامانه
salamat.gov.ir ثبت نام کننــد.از روز ١۶ مرداد تا روز 
١۷ مردادماه ١۴۰۰ و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، 
۳٩ هزار و ۶١٩ بیمار جدید مبتلا به کووید١٩ در کشــور 

شناســایی شد که ۴ هزار و ١۰2 نفر از آنها بستری شدند.
مجموع بیماران کووید١٩ در کشــور به ۴ میلیون و ١۵۸ 
هزار و ۷2٩ نفر رسید.متاســفانه در طول 2۴ ساعت، ۵۴2 
بیمــار کووید١٩ جــان خود را از دســت دادند و مجموع 
جان باختــگان این بیماری به ٩۴ هزار و ١۵ نفر رســید.

خوشــبختانه تا روز ١۷ مردادماه، سه میلیون ۵۳٩ هزار و 
۳۵ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص 
شده اند.۶ هزار و ۴۶2 نفر از بیماران مبتلا به کووید١٩ در 
بخش های مراقبت های ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار 
دارند.تــا روز ١۷ مردادمــاه، 2۶ میلیون و ۴٩۴ هزار و ۴۰ 
آزمایش تشــخیص کووید١٩ در کشور انجام شده است.در 
حال حاضر ۳۳۶ شهر کشور در وضعیت قرمز، ۸۴ شهر در 

وضعیت نارنجی، 2۸ شهر در وضعیت زرد قرار دارند.
 حضور مردم در عزاداری ها

 نباید به بیمار شدن  آنها منجر شود
دبیر کمیته علمی کشــوری کووید-١٩ گفــت: با توجه به 
اینکه دولت در حال تغییر اســت، رئیس جمهور جدید باید 
در مورد مراســم محرم در ستاد کرونا تصمیم بگیرد.عاطفه 

عابدینی در گفت وگو با ایلنــا در مورد عملکرد ویروس های 
جهــش یافته ی جدید، بیان کرد: ویروس لامبدا که فعلا در 
کشور گزارش رسمی نشده اســت، اما در مورد ویروس دلتا 
ســازمان بیماری های واگیر دنیا گفته که با توجه به اینکه 
بار ویروس در نوع دلتا بالاتر اســت، قرنطینه از 2 هفته به ۳ 
هفته افزایش یابد.چون معتقد اســت که بعد از دو هفته هم 
ما بار ویروسی داریم و ممکن است، انتقال ویروس را داشته 
باشــیم، اما این موضوع در ایران خیلی عملی نمی شود.دبیر 
کمیته علمی کشــوری کووید ١٩ در وزارت بهداشت افزود: 
البته مبتلایانی که نوع شدید و خاص ابتلا را داشتند، یعنی 
در بیمارســتان بستری شدند، ما قرنطینه سه هفته را برای 
آنها پیشــنهاد می کنیم.وی در پاسخ به اینکه آیا امکان دارد 
تزریق واکسن کرونا باعث ایجاد مشکلات هورمونی در افراد 
شــود، گفت: فعلا چیزی در مورد عوارض هورمونی در مورد 
واکســن ها نداریم و به نظر من در مورد این موضوع خیلی 
صحبــت نکنیم چون همین حالا هم خیلــی از مردم ما از 
واکسن ترس دارند و اینکه بخواهیم یک سری از احتمالات 
علمی را مطرح کنیم، ترس مردم بیشتر می شود و هنوز هیچ 

چیز ثابت شــده ای برای اختــلالات هورمونی بعد از تزریق 
واکسن نداریم.عابدینی در مورد یکی از واکسن ها که توصیه 
نمی شــود زنان زیر ۵۰ سال استفاده کنند، افزود: آسترازنکا 
به دلیل  لخته خونی که ممکن است بعد از زدن واکسن به 
خصوص واکسن نوبت اول ایجاد کند در خیلی از کشورها در 
حال به نتیجه رسیدن هستند تا به زنان زیر ۵۰ سال دیگر 

تزریق نکنند.
او با اشاره به برنامه های ستاد کرونا برای برگزاری مراسم های 
محرم، ادامه داد: با توجه به تغییر دولت، رئیس جمهور جدید 
در ستاد کرونا باید در مورد این موضوع تصمیم بگیرد، البته 
الان در پیک پنجم و پیک دلتایی هســتیم که خیلی سریع 
ویروس بین افراد منتشــر می شود و آمار بستری شده ها در 
این پیک نســبت به پیک چهارم رکورد زده است.وی ادامه 
داد: تمام استان ها بیشتر از پیک چهارم بیمار بستری دارند و 
مراجعه سرپایی شان هم بیشتر شده و واقعیت این است که 
باید تمهیدات خاصی برای پروتکل ها داشته باشیم، به طور 
که مردم هم مراسم معنوی شان را داشته باشند و هم آسیب 

نبیند و بیمار نشود.

شــهردار منتخب تهران گفــت: کلان پروژه هــای تهران 
فقط عمرانی نیســتند و علاوه بر آن تهــران نیاز به کلان 
پروژه های اجتماعی، فرهنگی و اقتصادی دارد. ظرفیت های 
بی نظیری نیز در این رابطه وجود دارد مثلا اگر شهرداری 
تهران قرارگاه اجتماعی را ایجاد و همه دســتگاه ها را پای 
کار بیاورد می تواند مشــکلات مربوط به معتادین متجاهر، 
تکــدی گری و کودکان کار را برطرف کند.به گزارش ایلنا، 
علیرضا زاکانی، شهردار منتخب تهران در جمع خبرنگاران 
با تبریک روز خبرنگار گفت: بدهی های شــهرداری تهران 
حــدود ۶۶ هزار میلیارد تومان اســت که در مقابل آن ۵۷ 
هزار میلیارد تومان نیز مطالبات دارد.او افزود: بودجه امسال 
شــهرداری تهران نیز ۴۸ هزار و ۸۰۰ میلیارد تومان است 
و حدود ١2 هزار میلیارد آن مربوط به شــرکت ها است که 
در مجموع بــه بیش از ۶١ هزار میلیارد تومان می رســد.
شــهردار منتخب تهران با بیان اینکه باید با توجه به شهر 
آن را خوب اداره کنیم و بتوانیم با تقسیم بدهی ها، سالانه 
بخش زیــادی از آن را پرداخت کنیم، افزود: بخش زیادی 
از این بدهی ها از مطالبات شــهرداری از سایر دستگاه ها و 
دولت باید پرداخت شود.زاکانی گفت: بخش دیگری از این 
بدهی ها مبتنی بر ایجاد رونق در ســاخت و ساز و شرایطی 
کــه بتوانیم از طریق آن تامین مالی کنیم پرداخت خواهد 

شد و بخشی دیگر مربوط به مطالبات شهرداری از دولت و 
بهره گیری از ظرفیت های قانونی مانند تکلیف دستگاه های 

اجرایی پرداخت خواهد شد.
او ادامه داد: دولت مکلف است ۵۰ درصد هزینه های مربوط 
به توســعه زیرساختی در حوزه مترو را پرداخت کند و یک 
ســوم مبلغ بلیط و ۸2.۵ درصد تامین مالی برای اتوبوس 
داشته باشد.شهردار تهران گفت: این موارد مدتها است که 
اتفاق نیفتــاده و باید این معوقــات و مطالبات را پیگیری 
و این وضعیــت را جبران کنیم.زاکانی خاطر نشــان کرد: 
بخش دیگر نیز به اوراق مشــارکت برمی گردد؛ امروز اوراق 
مشــارکت به نام شهرداری گرفته شــده اما تنها ماه به ماه 
شهرداری پول پرداخت می کند اما بهره ای از آن مشارکت 
اولیه ندارد مانند آنچه که در بانک آینده رقم خورده است.

او افزود: بخش دیگر مربوط به پروژه های ناتمامی اســت که 
ظرفیتی اســت که می تواند در این امــر به ما کمک کند.

شــهردار منتخب تهران با بیان اینکه اداره شــهر دشــوار 
اما شــدنی اســت، اضافه کرد: با به میدان آوردن مردم و 
ظرفیت هایــی که مــردم در قبال حضورشــان در جامعه 
ایجــاد می کنند و با ایجاد تفاهــم در حاکمیت و حکومت 
گره این کلاف ســردرگم موجود در تهران باز می شــود و 
آینده ای بســیار روشــن برای تهران پیش بینی می کنیم.

او درباره تعامل شــهرداری با دولت و مجلس توضیح داد: 
تعامل با دولت و مجلس فرصتی طلایی اســت که در این 
دوره فراهم شــده و این ظرفیت اجرایی- تقنینی، امکانی 
را برای شــهرداری فراهم می کند که با کســب مجوزهای 
لازم برای اداره درســت شــهر از دولــت و تصویب قوانین 
مناســب در مجلس، به جهش شهر کمک کند. این ارتباط 
و تعامل در این دوره وجود دارد و روســای قوا برای کمک 
به شورای شهر و شــهرداری و جبران کاستی های گذشته 
تاکیــد دارند. زاکانی در ادامه گفت: کلان پروژه های تهران 
فقط عمرانی نیســتند و علاوه بر آن تهــران نیاز به کلان 
پروژه های اجتماعی، فرهنگی و اقتصادی دارد. ظرفیت های 
بی نظیری نیز در این رابطه وجود دارد مثلا اگر شهرداری 
تهران قرارگاه اجتماعی را ایجاد و همه دســتگاه ها را پای 
کار بیاورد می تواند مشــکلات مربوط به معتادین متجاهر، 
تکدی گری و کودکان کار  را برطرف کند.به گفته شهردار 
منتخب تهران، وزارت کشــور، اســتانداری، بهزیســتی، 
دستگاه های انتظامی و دانشگاه های علوم پزشکی می توانند 
با ایجاد قرارگاه اجتماعی در سالم سازی ساخت اجتماعی 
با هم همــکاری کنند. 2١ هزار معتــاد متجاهر در تهران 
وجود دارد که با مجوز دســتگاه قضایــی باید جمع آوری 
و بعد از آن ســم زدایی و مهارت یابی شــوند و دوباره به 

اجتماع برگشته و اشــتغال و پذیرش اجتماعی پیدا کنند. 
با شــکل گیری قرارگاه اجتماعی مراحــل و روند رفع این 
معضل انجام خواهد شــد و ماحصل آن زدودن این چهره 

زشت فعلی از شهر است.
او با بیان اینکه جدای از مگاپروژه های فرهنگی و اجتماعی، 
مگاپروژه هایی هستند که ناظر به کالبد شهر هستند، افزود: 
یکــی از این پروژه ها تونل زیرگذر انتهای صیاد به آزادگان 
است که مطالعات و تحقیقات اولیه آن انجام شده و افرادی 
نیز برای سرمایه گذاری در این پروژه اعلام آمادگی کردند.

شــهردار منتخب گفت: همچنین پروژه L.R.T از شــرق 
تهران تا وردآورد تعریف شــده کــه در طراحی آن دوبانده 
کردن بخشــی از صیاد تا شــیخ فضل الله نیز مطرح است. 
برای اجرا نیز سرمایه گذاری توسط بخش خصوصی انجام 
خواهد شــد و ما از آنها خرید خدمات می کنیم.به گزارش 
پایگاه خبری شــهر، زاکانی عنوان کــرد: هر یک کیلومتر 
مترویی که احداث می شود هزار و ١۰۰ میلیارد هزینه دارد 
و وقتی روی زمین می رســد به ۷۰ میلیارد تومان می رسد 
امــا اگر بخش خصوصی ســرمایه گــذاری و هزینه کند و 
شهرداری از آن خرید خدمات کند، از پس هزینه های این 
پروژه ها برخواهد آمد. مگا پروژه های اینچنینی تعریف شده 

که با اولویت در شهر دنبال خواهد شد.

رئیس ســازمان مدارس و مراکز غیردولتی وزارت آموزش 
و پرورش با بیان اینکه مشــروط شــدن ثبت نام پایه اول 
ابتدایــی به گذرانــدن دوره پیش دبســتانی در مدارس 
غیردولتی تخلف محســوب می شــود اظهــار کرد: پیش 
دبستانی یک دوره رسمی ولی غیرالزامی است و اگر کودکی 
آن را نگذرانده باشــد، مدارس حق ممانعت برای ثبت نام 
و ادامه تحصیل وی ندارند.شهریار فولادوند در گفت وگو 
با ایسنا، در پاسخ به پرسشی درباره برخی شروط مدارس 

غیردولتی برای ثبت نام پایه اول ابتدایی از جمله گذراندن 
دوره پیش دبستانی اظهار کرد: برخی مدارس ممکن است 
پیش دبستانی را شــرط ثبت نام در پایه اول بدانند؛ این 
امر چه در مــدارس دولتی و چــه غیردولتی یک تخلف 
محسوب می شــود.وی افزود: دلیل روشنش این است که 
پیش دبستانی یک دوره رسمی ولی غیرالزامی است، به این 
معنا که به لحاظ قانونی یک دوره پذیرفته شده است، اما 
اگــر کودکی آن را نگذرانده باشــد، مدارس حق ممانعت 

برای ثبت نام و ادامه تحصیل وی ندارند.رئیس ســازمان 
مدارس و مراکز غیردولتی وزارت آموزش و پرورش درباره 
روند صدور مجوز مراکز پیش دبستانی نیز گفت: تا زمانی 
که ســازمان ملی تعلیم و تربیت کودک ساختار اداری و 
تشکیلاتی یافته و استقرار فیزیکی پیدا کند فعلا استان ها 
ایــن کار را انجام می دهند و پس از اســتقرار کامل همه 
فرایندها آنچه بر عهده ما بوده اســت به طور کامل به آن 
سازمان منتقل می شود.فولادوند درباره زمان آغاز فعالیت 

صندوق حمایت از موسسان مدارس غیردولتی نیز اظهار 
کرد: بودجه ای برای این امر دیده و شاخص های حمایت از 
موسسسان معین شده است؛ اما ساختار اداری اش باید به 
کمال خود برســد. اکنون مراحل ثبت تغییر هیئت مدیره 
در حال انجام است و نهایی که بشود توزیع، اتفاق خواهد 
افتاد.  وی افزود: این مبلغ برای سال ١۴۰۰، ١۰۰ میلیارد 
تومان است و هر میزان که تخصیص یابد بر همان اساس 

اقدام می شود.

دبیر کارگروه مدیریت پسماند با اشاره به برگزاری این کارگروه 
گفت: مقرر شــد مسئولیت دپو و آثار زیان آور محیط زیستی 
این پسماندها که متوجه ســازمان اموال تملیکی است طی 
مکاتبه ای از ســوی کارگروه به این ســازمان یادآوری شــود 
همچنین ضرب الاجلی برای آن به منظور انتقال و امحای این 
پسماندها تعیین و ابلاغ شود.به گزارش ایسنا، سعید محمودی 
در تشریح مصوبات پنجاه وچهارمین کارگروه مدیریت پسماند 
استان تهران که پیش از ظهر امروز و به صورت ویدئو کنفرانس 
بــا حضور معاون هماهنگی امورعمرانی اســتانداری تهران - 
برگزار شــد، گفت: یکی از دستورکارهای این نشست موضوع 
عدم اجرای صحیح و اصولی مصوبه قبلی کارگروه در خصوص 
واگذاری لجن های پیش تصفیه تولیدکنندگان چرم مســتقر 
در شــهرک صنعتی چرمشهر ورامین به ســازمان مدیریت 
پسماند این شهرستان بود که علیرغم توضیحات نمایندگان 
فرمانداری ورامین و شــهرک صنعتی چرمشــهر درخصوص 
انعقاد قرارداد واحدهای چرمی با ســازمان مدیریت پسماند و 
اقدامات انجام شــده، تحویل مناسب وانجام اصولی کار مورد 

تایید محیط زیست استان تهران قرار نگرفت.مدیرکل حفاظت 
محیط زیســت استان تهران اضافه کرد: از طرفی با عنایت به 
اینکه کارگروه از توضیحات ارائه شده قانع نشد، مقرر شد روند 
واگذاری لجن ها از طرف شهرک صنعتی چرمشهر به سازمان 
مدیریت پسماند از سوی دبیرخانه کارگروه با حضور نماینگانی 
از سوی فرمانداری و شهرک صنعتی چرمشهر مورد بازدید و 
بررســی قرار گیرد و گزارش نهایی در جلسه بعدی ارائه شود.
وی درخصوص دســتورکار دیگر این نشســت درباره تعیین 
تکلیف امحای کالاهای متروکه تبدیل شده به پسماند که در 
اختیار ســازمان اموال تملیکی استان تهران قرار دارد، گفت: 
با توجه به اینکه این پســماندها عمدتا پســماندهای ویژه ای 
هســتند که به طور طولانی مدت همچنین در حال حاضر در 
محوطه بازی از ســوی این سازمان نگهداری می شوند، مقرر 
شد مسئولیت دپو و آثار زیان آور محیط زیستی این پسماندها 
که متوجه سازمان اموال تملیکی است طی مکاتبه ای از سوی 
کارگروه به این سازمان یادآوری شود همچنین ضرب الاجلی 
برای این ســازمان به منظور انتقال و امحای این پســماندها 

تعیین و ابلاغ شــود.دبیر کارگروه مدیریت پســماند با اشاره 
به سومین دســتورکار امروز این کارگروه در خصوص صدور 
مجوز تاسیس، پروانه بهره برداری و گواهی صلاحیت پیمانکار 
سایت دفع پسماندهای صنعتی ویژه استان تهران در اراضی 
هوشــنگ آباد و عزیزآباد توســط ســازمان صنعت، معدن و 
تجارت و سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان اظهارکرد: در 
این خصوص مصوب شد که کلیه تمهیدات لازم و ایمنی کامل 
برای راه اندازی سایت از سوی پیمانکار مربوطه انجام پذیرد و 
مقرر شد صدور مجوزهای مربوطه اعم از جواز تاسیس، پروانه 
بهره برداری و گواهی صلاحیت توسط پیمانکار و دستگاه های 
متولی پیگیری شــود همچنین بنا به درخواســت پیمانکار، 
موضــوع ضرورت تامیــن روزانه ۵۰۰۰ لیتر آب کشــاورزی 
و ١۰۰۰ لیتر آب شــرب برای این ســایت در این نشست به 
تصویب رســید تا امور مربوط و اخذ مجوزهای لازم بعدی از 
ســوی پیمانکار مورد پیگیری قرار گیرد.وی افزود: یکی دیگر 
از موضوعات این نشســت تعیین و تکلیف ۸۰۰ تن آزبست 
دپو شــده در گمرک غرب تهران بــود که در این خصوص با 

توجه به ممنوعیت اســتفاده داخلــی و احتمال اندک امکان 
فروش و جابجایی به کشــور ثالث، مقرر شد تاکیدات لازم از 
ســوی دبیرخانه به گمرگ تهران درباره برقراری امنیت لازم 
و انجام پیش بینی های لازم به منظوررفع خطر نگهداری این 
مواد، صورت پذیرد و تهیه طرح دفع محموله آزبستی از سوی 
ســازمان اموال تملیکی با بهره گیری از نظرات متخصصان و 
کارشناسان تا شهریور ماه در دستورکار قرار گیرد.به گزارش 
روابط عمومی محیط زیســت اســتان تهــران، دبیرکارگروه 
مدیریت استان تهران از مدیریت و دفع پسماندهای شیمیایی 
و دارویی مراکز درمانی به عنوان آخرین دســتورکار پنجاه و 
چهارمین جلســه کارگروه مدیریت پسماند استان تهران یاد 
کرد و گفت: مقرر شد ضمن ادامه روند فعلی واگذاری مدیریت 
اجرایی این پسماندها به سایت های مجاز توسط مراکز درمانی 
و تحت نظارت دانشــگاه های علوم پزشــکی و محیط زیست 
اســتان، موضوع  شناســایی و تایید و تعیین پیمانکار جدید 
پیگیری شود تا با آغاز بهره برداری از سایت دفع پسماندهای 

ویژه استان شرایط برای مراکز درمانی استان تسهیل شود.


